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Minister Witte deelt mede, dat de commissari s 
van de Koningin in Zuidholland wilde voorstellen om de 
brug bij de stormstuw over de Hollandse IJssel, waartoe 
men na de watersnoodramp van 1953 heeft besloten, de naam 
van Algera-brug te geven. De raad stemt hiermede in. 

2 b. De kwestie van de Zeeuwse veren 

De minister-president herinnert eraan, dat 
Romme bij de algemene beschouwingen erop heeft gewezen , 
dat de regering ten aanzien van de tarieven van de ver en 
over de Westerschelde niet heeft gedaan wat de Kamer bli j 
kens een motie wenste; hierover zou volgend jaar opnieuw 
een bespreking met Gedeputeerde Staten moeten plaatsvin
den. 

2 c. Publikatie van adviezen van commissies (Zie notulen 
m.r. 3 oktober 1958, punt 5 k) 

De minister-president zegt naar aanleidin? van 
de motie-Romme inzake het openbaar maken van de adVle zen 
der vaste colleges van advies en bijstand, die door de 
meeste fractievoorzitters was meegetekend, dat Romme 
sprekers eerste bezwaar, dat het hierbij bijv. bij de 
Onderwijsraad over duizenden adviezen per jaar gaat , 
klaarblijkelijk niet geloofde. Minister.2als merk~ op, 
dat alleen de Onderwijsraad al 6600 advlezen per Jaar 
uitbrengt. 

De minister-president noemt VO?~ts als bezw~ren, 
dat veel adviezen van individuele aard zlJn en dat ook 
niet duidelijk is waar men al die adviezen ~ ou mo et en 
publiceren. Over deze bezwaren viel echter ln de. Kamer 
niet te praten. Spreker heeft ge zegd, dat de mo t l e onUJ.l;
voerbaar is. Het is ook niet zo, dat de Twee de Kamer de 
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3 d. Opening KLM-route naar Tokio over de Noordpool. 

. . Staatssecretaris Van der Beugel deel t mede, dat 
mlnlster Algera en h ij een klein half j aar geleden e en i nv i 
tatie h ebben aanvaard voor de eerste KLM-vlucht naar Tokio 
over de ~ool. Intussen is minister Algera afgetreden en moet 
s~reker ln november naar Amerika. De minister-president 
ondersteunt de gedachte , dat toch een mi nister de vl ucht 
zal meemaken 9 hij vraagt of minister Wi tte bereid i s . 
r:Iin ister Witte an t woordt bevestigend. 

Minister Helders heeft zich erover verbaasd, dat men 
Zaken Overzee buiten de voorbereiding gelat en h eeft, terwi j l 
langs dez e vluchtroute t wee maal per week naar Biak in 
Nieuw-Guinea zal worden gevlogen. 

3 e. Nederlandse leden van h e t r aadgevend comité van de KSG . 

Minister Zijlstra deelt mede, dat de kwestie van de 
vertegenwoordiging van de Nederlandse vakbeweging in het 
raadgevend comité van de KSG, waarover indertijd veel te 
doen is geweest, weer gaat sp elen. Hiervoor zijn thans t wee 
volledige zetels beschikbaar, maar er blijven drie gega
digden. 

3 f. Ondertekening van overeenkomst tussen de KSG-landen en 
Zwitserland inzake vrachten voor k olen en staal op de 
Rijn ( Brief van de minister van Verkeer en Vlaterstaat 
dd. 7 oktober 1958, nr. 205-1, met bi j lagen) 

Minister Zijlstra stelt voor hem te machtigen de 
overeenkomst in Luxemburg te paraferen, als de Duitsers 
hun voorbehoud laten vallen. De raad gaat hiermede akkoord . 

3 g. Samenwerking PTT-administraties der EEG-landen (Brief 
van de minister van Verkeer en Waterstaat dd. 8 oktober 
1958, nr. 581007, met bijlagen) 

De minister-president acht het bevreemdend, dat de 
PTT-administraties van de 6 EEG-landen een ontwerp-statuut 
hebben aanvaard van een Europese Gemeenschap voor posterijen 
en verreberichtgeving. Uit de stukken blijkt, dat men meent 
op grond van artikel 235 van het EEG-verdrag deze gemeen- . , 
schap te kunnen oprichten, met een raad van ministers~ comlte, 
algemeen secretariaat enz .. Spreker ach t deze opzet nlet 
aanvaardbaar~ het is hem g ebleken, dat ook Buitenla ndse 
Zaken nog van niets weet. Hij stelt voor deze zaak eerst 
in de coördinatiecommissie voor de EEG te behandelen. 

lTinister Zijlstra zou eerst willen ~~gaan hoe dit 
voorstel in de ministerraad komt. ~itLnister In t te s telt al s 
minister van Verkeer en Water s taat a.i . voor, dat eer s t de 
bij de EEG betrokk en depart ementen de z e zaak bespreken. 
De raa d verklaart zich h iermede akkoord. 


